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Protokół z IX posiedzenia Komisji Doraźnej Rady Miasta Świnoujście,  

które odbyło się w dniu 23 listopada 2021 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz 

1. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

2. Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska UM. 
 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie Komisji Doraźnej w dniu 23 listopada 2021 roku o godzinie 930 po stwierdzeniu 

kworum otworzył Przewodniczący Komisji Jan Borowski.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 3 głosach za.  

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki tej 

opłaty oraz zwolnienia z części z opłaty. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 3 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 4 – Zapoznanie z projektem planu finansowego CZG R-XXI na 2022 r. oraz WPF 

na lata 2022-2035. 

 

Informację przedstawił Przewodniczący Komisji Doraźnej Jan Borowski. 

 

Dyskusja, w wyniku której Przewodniczący Komisji Doraźnej Jan Borowski zarządził 

głosowanie nad  wnioskiem o wprowadzenie następujących punktów do porządku obrad Sesji 

Rady Miasta Świnoujście lub zwołanie sesji nadzwyczajnej w temacie:  

1. Przedstawienie indywidualnego systemu odbioru odpadów przez firmę T-Master. 

2. Informacja Zarządu Celowego Związku Gmin R-XXI w sprawie planu finansowego  

na rok 2021 i bieżącej sytuacji Związku. 

Za głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Wniosek został przyjęty i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. pkt 5 – Zakończenie komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Doraźnej Jan Borowski zamknął obrady w dniu 23 listopada  

2021 r. godz. 1013. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Doraźnej 

Jan Borowski 
 

 

 

Protokołowała: 

Emilia Solka  


